



LEVIO 洛菲昊

佛山市顺德区洛菲昊机械有限公司

Foshan Shunde Levio Machinery Co.,Ltd



佛山市顺德区洛菲昊机械有限公司

地址: 广东省佛山市顺德区南江居委会沿江西路6号

电话: 15986193405

邮箱: leviomachine@163.com

网址: www.leviomachine.com

Export Department:

Foshan Shunde Levio Machinery Co.,Ltd

Add: No.6 Yanjiang West Road,Daliang,Shunde,Foshan,China.

Tel/WhatsApp: +86 15986193405

E-mail: leviomachine@163.com

Web: www.leviomachine.com



LEM9325玻璃直边磨边机 Glass Straight Line Edging Machine

性能特点:

玻璃直边机 LEM9325 系列适用于不同尺寸和厚度的平板玻璃的直边底边和棱角磨削, 粗精磨抛光一次完成, 抛光后的平面接近于玻璃母体的光洁程度, 调整不同加工厚度时, (可参考前梁上的数显表进行调整), 前倒角磨头能随前梁同步移动, 具有结构先进; 精确度高, 操作方便, 同一厚度可连续加工等优点, 是玻璃深加工必备的加工设备。

Characteristics:

The LEM9325 series glass straight line edging machine is suitable for different size and thickness flat glass grinding, it can rough grinding, fine grinding and polishing finish in one time; the polishing flat is similar to the smooth degree of glass body. While adjusting the different processing thickness, (you can reference the digital display in front beam to adjust); front chamfer motor can move synchronically with front beam; with advanced structure; high precision, easy operation. It is the necessary tool for glass machinery.



主要技术参数 Main technology parameter

型号/Model	MIN					
LEM8325	80×80mm	0.8-5m/min	3-25mm	16.5kw	2800kg	6.5×1.0×2.5m
LEM9325	80×80mm	0.8-5m/min	3-25mm	18.5kw	3000kg	6.8×1.0×2.5m
LEM10325	80×80mm	0.8-5m/min	3-25mm	21kw	3100kg	7.0×1.0×2.5m

磨轮分布图 Wheel Configuration



LEM11325玻璃直边机 Glass Straight Line Edging Machine

性能特点:

该机主要用于平板玻璃底边及大棱边的磨削, 其中磨头分布极其合理, 当中有5个磨削底边, 4个磨削45°大棱边, 能精准地一次过磨出玻璃平底边及45°大棱边, 本机具有实用性强, 操作简便, 是专业的家具、门窗、厨卫、工艺、建筑工程玻璃等磨边机。

Characteristics:

The 11motors machine is mainly used for grinding bottom edges and large edges of flat glass, its grinding motor are very reasonably distributed, 5 pcs of which are used for grinding bottom edges, 4pcs for grinding 45-degree sharp edges, it can be used for precisely grinding flat bottom edges and 45-degree sharp edges of glass. The machine has highly practical, simply operation, it is suitable for professional furniture, doors, windows, kitchen, craft, construction glass grinding.



主要技术参数 Main technology parameter

型号/Model	MIN						
LEM11325	80×80mm	45°	0.8-5m/min	3-25mm	22kw	3300kg	7.1×1.0×2.5m

磨轮分布图 Wheel Configuration

